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Esenaar blijft veldkanonnen vergeefs
aanklagen
nieuws

De 52-jarige Philip Van Belleghem uit Esen bij Diksmuide blijft strijden tegen het gebruik
van veldkanonnen in Kortemark. Volgens hem veroorzaken die geluidsoverlast. Die
kanonnen worden door landbouwers ingezet om vogels weg te houden van hun velden. De
man vecht al jaren voor een striktere reglementering. Omdat hij geen gehoor vindt, trekt
hij nog eens aan de alarmbel, maar ook het nieuwe gemeentebestuur van Kortemark lijkt
niet geneigd om op zijn wensen in te gaan.
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De 52-jarige Philip Van Belleghem uit Esen bij Diksmuide blijft strijden tegen het gebruik van
veldkanonnen in Kortemark. Volgens hem veroorzaken die geluidsoverlast. Die kanonnen worden
door landbouwers ingezet om vogels weg te houden van hun velden. De man vecht al jaren voor een
striktere reglementering. Omdat hij geen gehoor vindt, trekt hij nog eens aan de alarmbel, maar ook
het nieuwe gemeentebestuur van Kortemark lijkt niet geneigd om op zijn wensen in te gaan.
"Vanuit Kortemark ondervinden we nog steeds heel wat geluidsoverlast", zegt Van Belleghem, die
het probleem al meermaals aankaartte in de media en zelfs in het Vlaams Parlement. "Het is nu
zover gekomen dat ik wil verhuizen, maar mijn vrouw ziet dit niet zitten. Nu veroorzaken
veldkanonnen van boeren uit Kortemark de hinder. In vogelvlucht is dat zo'n twee kilometer van
mijn deur, maar ik hoor die kanonschoten tot in mijn huis. Bovendien gebruiken de landbouwers ze
op onregelmatige tijdstippen. Ik pleit al jaren voor stille alternatieven, maar vind geen gehoor bij het
gemeentebestuur van Kortemark".
Firmin Dupulthys (Samen Sterk), de nieuwe burgemeester van Kortemark, vindt het een vervelende
situatie. "Ik ben de voorbije vier dagen telkens naar die plaatsen gereden waar zogezegd kanonnen
staan. Ik heb er met de buren gesproken en geen kanonnen gehoord. Nu, binnenkort zullen de boeren
inderdaad opnieuw veldkanonnen gebruiken om hun bloemkolen te beschermen tegen vogels, maar
dat is bij mijn weten niet verboden", zegt de burgemeester.(GL)
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